
Spotkanie w sprawie drogi 754 | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Spotkanie w sprawie drogi 754 | 1

21 listopada 2007

Spotkanie w sprawie drogi 754

19 listopada

Odbyło  się  spotkanie  w  sprawie  podpisania  porozumienia  dotyczącego  sfinansowania
projektu technicznego modernizacji drogi wojewódzkiej Nr 754 Ostrowiec Świętokrzyski –
Solec  n/  Wisłą.  Wzięli  w  nim  udział  Wojciech  Siporski,  dyrektor  Departamentu
Infrastruktury oraz Wojciech Płaza, dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.
Stronami  Porozumienia  byli  przedstawiciele  7  samorządów,  tj.:  Województwa
Świętokrzyskiego reprezentowanego przez Pana Adama Jarubasa – Marszałka Województwa
Świętokrzyskiego,  Powiatu  Ostrowieckiego,  Gminy  Ostrowiec  Świętokrzyski,  Gminy
Bodzechów,  Gminy  Bałtów,  Powiatu  Opatowskiego  i  Gminy  Tarłów.
Modernizacja drogi polegać będzie na poszerzeniu jezdni do 7 m, wzmocnieniu konstrukcji
jezdni do nośności 115 kN, przebudowie skrzyżowań budowie zatok autobusowych oraz
ciągów pieszych na terenach zabudowanych, budowie ścieżek rowerowych i prawidłowego
odwodnienia pasa drogowego. Realizacja tej inwestycji ma na celu uzyskanie parametrów
technicznych dla drogi klasy G.
Strony zobowiązały się do opracowania projektu budowlanego w terminie do 30 czerwca
2009 r. i przygotowania przedsięwzięcia do aplikacji i realizacji w latach 2010 – 2011
w ramach dofinansowania ze środków Unii Europejskiej.


